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Interpellation:

Vad får problemen i
Kalkuddenprojektet för
påverkan?

Kommunfullmäktige 26 februari 2024

Till: Kommunstyrelsens ordförande

Projektet med att ordna kommunalt VA i omvandlingsområden i
Edsala-Kalkudden i Mariefred förefaller ha fått både omfattande
förseningar och ökade kostnader.

Demer eller mindre kvalificerade uppskattningar jag har hört kring hur
mycket senare och dyrare projektet blir indikerar att det riskerar att ge
enmärkbar påverkan på övriga investeringar inomVA. Speciellt med
fullmäktiges beslutade svångrem på VA-taxan.

VA-utbyggnadsplanen från år 2016 skulle enligt den vattentjänstplan
som fullmäktige beslutat om ersättas av en ny VA-utbygnadsplan.

Enligt den offentliga tidsplanen ska Edsala vara klart för anslutningar i
augusti 2024 och projektet som helhet ska vara klart för anslutning i
oktober 2025.

Jag vill därför ha svar på följande frågor

1. Vad är SEVABs prognos för slutkostnad för projektet och hur
mycket avviker det från nivån när projektet beslutades?

2. Vad är nuvarande prognos för anslutning i Edsala respektive
anslutning av övriga delar?

3. När kommer en ny VA-utbyggnadsplan, så vi kan se hur
planerna för anslutning av omvandlingsområden påverkats?

4. Hur påverkar kostnadsökningarna i projektet reinvesteringarna
i VA-nätet för att få bort gamla ledningar och system?

5. Kommer kommunen att stötta SEVAB ekonomiskt för att
minska den negativa påverkan?
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